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PROTOKÓŁ NR VIII.2019 

z przebiegu VIII nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 28 maja 2019 r. 

 

 

VIII sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego w Zielonej Górze. 

W obradach sesji uczestniczyło 17 radnych Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr VIII.2019 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1425 otworzył VIII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych. Wyjaśnił, że sesję zwołano na wniosek Zarządu. 

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach.  

Ryszard Górnicki zawnioskował o dopisanie punktu o udzieleniu głosu 

gościom, przed podjęciem uchwał. 

Edwin Łazicki oznajmił, iż udzieli gościom głosu po przyjęciu 

przedstawionego porządku. 

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA”. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie VIII Sesji Rady Powiatu. 

2. Przejęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej, (druk 52); 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok; (druk 53); 

3) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014 – 

2022” ; (druk 54); 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie VIII Sesji Rady Powiatu. 

 

Wojciech Sołtys, Burmistrz Sulechowa przypomniał o przyznanej przez 

Gminę Sulechów dotacji celowe. Podkreślił, iż jest to pomoc jednorazowa i nie 

ma gwarancji na dalszą pomoc. Poruszył też fatalny stan drogi w Klępsku. 

Poprosił o zwiększenie dbałości o pobocza. Zaprosił na uroczyste obchody 700-

lecia Sulechowa. 

Beata Kucuń poinformowała, że odbyło się spotkani u Wojewody 

Lubuskiego dyrektorów szpitali, by naciskać na Narodowy Fundusz Zdrowa 
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i Ministerstwo Zdrowia, by pomów w dofinansowaniu. Proszono również 

lubuskich parlamentarzystów. Szpital nie ma szans na obniżenie kosztów 

funkcjonowania. Ryczałty przyznawane szpitalom spowodowały tak złą 

sytuację.. Od 1 lipca mają być nowe środki. Ciągłość świadczeń może być 

zagrożona. 

Zbigniew Trompa zwrócił uwagę na stan drogi w Górzykowie. Droga ma 

rok, a już „się rozpada”, obecna specyfikacja powiela błędy. 

Ryszard Górnicki spytał o skutki „ustawy pielęgniarskiej”. 

Beata Kucuń odpowiedział, że aby wykonać zapisy należy zmniejszyć ilość 

łóżek o ok. 40. 

Jolanta Odważna, związek zawodowy przy SP ZOZ w Sulechowie 

poinformowała, że szpital pracuje na środkach z 2015 roku a to nie wystarcza. 

Pielęgniarki i ratownicy dostali teoretyczne podwyżki, które okazały się tylko 

obietnicami. 85% placówek nie jest non profit. Jest zła wycena usług. 

Beata Kucuń dodała, że szpitale zostały zobligowane do 20% podwyżek 

bez zapewnienia na nie środków. Fizjoterapeuci żądają 1600 zł podwyżki. 

Ryszard Górnicki spytał czy na spotkaniu była mowa o możliwości 

dodatkowych dochodów. 

Beata Kucuń stwierdziła, że szpital ma moce przerobowe, możliwości, 

niestety nadwykonania nie refinansowane, a nie można podejmować działań 

komercyjnych, na które jednostka ma kontrakt z NFZ. 

Ryszard Górnicki poinformował, że niektóre szpitale mają 100% 

nadwykonań zwracanych. 

Beata Kucuń odpowiedziała, iż te szpitale, które świadczą usługi 

nielimitowane, czyli np. endoprotezy i zaćma. 

Ad 3.  

1) Skarbnik omówiła zmiany wieloletniej prognozie finansowej. 

Ireneusz Plechan stwierdził, iż dwa miesiące temu była zwołana sesja 

nadzwyczajna w sprawie pożyczki.  

Złożył wniosek o zabezpieczenie 3.000.000 zł i dokonywanie wypłat 

w transzach. 

Wniosek odrzucono 11 głosami (2 ZA-Ireneusz Plechan, Ryszard 

Górnicki; 4 WSTRZYMUJĄCE- Aleksandra Szubert, Gabriela 

Macijewska, Jacek Gębicki, Dariusz Wróblewski) 

Uchwałę Nr VIII.54.2019 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

powiatu została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr nieobecny 

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 
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5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk   X 

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

  

2) Uchwałę Nr VIII.55.2019 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2019 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr nieobecny 

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   
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10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

2)   Uchwałę Nr VIII.56.2019 w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju 

Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022”, Rada podjęła 

jednogłośnie, bez uwag. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr nieobecny 

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   
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15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

  

Ad 4. 

 Ewa Seremak poinformowała, iż zgodni ze zmianami ustawowymi Zarząd 

Powiatu zobowiązany jest do przedstawienia radzie powiatu do 31 maja raportu 

o stanie powiatu za rok poprzedni. Raport rada rozpatruje na sesji, na której 

udzielane jest absolutorium. Dziś zostanie złożony na ręce przewodniczącego 

rady, zostanie opublikowany na stronie BIP powiatu i rozesłany radnym. 

Krzysztof Romankiewicz podziękował Burmistrzowi i radnym Sulechowa 

za wsparcie, za rozwiązanie problemu na OIOMie. Z NFZ przyszły pieniądze 

w kwocie 470 tys. miały być za nadwykonania za 2017 i 2018 rok, teraz okazuje 

się, że to na podwyżki dla rehabilitantów. Poruszył sprawę naboru do szkół 

średnich. Stosunki są napięte, miasto żąda zapłaty za edukację dzieci spoza 

terenu miasta. Jutro następne spotkanie, poprosił o wsparcie działań zarządu w 

tej kwestii. Wyraził nadzieję, na rozwiązanie tego problemu. 

Alicja Szułcik oznajmiła, iż rozmawiała z posłem Jerzym Materną, który 

zaangażował się w lobbowanie naprawy mostu w Cigacicach. Będzie rozmawiał 

z premierem w tej sprawie. 

Ryszard Górnicki spytał o świętowanie w urzędzie wczorajszego Dnia 

Samorządowca. 

Krzysztof Romankiewicz odpowiedział, że będzie obchodzony na Gali 

z okazji 20-lecia powiatu, reszta tajemnicą i niespodzianką. 

Edwin Łazicki powrócił do sprawy naboru, poparł stanowisko Starosty. 

Przewodniczący Rady podziękował za frekwencję i zamknął obrady VIII 

Sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego o godz. 1520. 

 

 

 

Protokolant       Przewodniczący 

              Rady Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     

                  Edwin Łazicki 

 


